
                                                                
 

                                                                     台北市迎新會 

 Welcome to Taipei International Club 
 

2017/10/31 秋季旅遊 / Annual Autumn Excursion 
 

Lima Life Workshop & National Taichung Theater 

 
Dear Members: 

 

It is again the year of time for one of the most welcomed WTIC activities – The Autumn 

Excursion! In the past, we have visited many famous and interesting places in northern Taiwan, 

and this year, we decided to venture a bit farther out to central Taiwan- the Lima Life Workshop 

in Miaoli and the National Taichung Theater.  We are also very grateful for the assistance of our 

member, Ms. Vicky Ling, Chairman of Lion Travel Agency, to help us in the arrangements to 

ensure a pleasant and safe experience.  

 

The Lima Life Workshop is a place filled with Hakka and multiple aboriginal cultures. We will 

have the opportunity to appreciate beautiful ceramic artworks and dulcet music sang by the 

founder, Mr. Dingko Nan, who has performed in many prominent national and international 

occasions. Following the musical feast, we will enjoy a banquet of tasty Hakka cuisine ending 

with a dash of chilled aboriginal millet wine to experience an aboriginal ritual.  While you might 

then find the trip already filled with cultural delights, wait until you see the National Taichung 

Theater which presents the marvelous architectural design of Pritzker Architecture Prize winner

いとう とよお (Itō Toyō伊東 豊雄). A theater with caves and ears?! Are you as intrigued as 

I am? Please sign up and join us for this wonderful trip and find out the answers by seeing for 

yourself.  

 

Two buses have been booked for the trip which allows maximum seating of 75 people. 

Reservations will be made on a First come, first served basis. Please register as soon as 

possible by filling out the attached form, and provide your name, ID/ Passport number & 

birth date to allow us arrange for mandatory travel insurance.  

 

Please also be informed that, depending on traffic situation, we expect to return to Taipei at the 

Ministry of Foreign Affair’s （MOFA）around 7:30pm. We therefore strongly recommend 

participants not to schedule other appointments that evening, as the return time may be further 

delayed due to traffic.   



Event date : Tuesday, October 31, 2017 

The event team will start to receive participants from 8:00am at the parking lot of 

MOFA’s west entrance on Gongyuan Road. （fees for the trip will be collected on 

the bus: NT1,800/ per member; NT2,000/per non-member ）. 

Buses will depart on time at 8：30am    from MOFA to Lima Life Workshop.  

 

 

2017 年度秋季旅遊 / 參訪力馬生活工坊與台中歌劇院 

 

旅遊時間: 10 月 31 日 星期二 

集合時間: 上午 8:00am 外交部西側門 ( 公園路停車場 )  

                           8:30am 準時發車 

收費方式: 旅遊當天在遊覽車就定位後收取 

 

親愛的會員們: 

 

一年一度的秋季郊遊即將舉行. 不同於以往, 今年工作團隊為您策畫了較遠的行程, 來到台 

中. 為了能確保此行順利成功, 工作團隊邀請雄獅旅行社代為規劃安排. 在此, 要特別感謝 

也是迎新會會員的雄獅董事長凌瓏女士, 幾經策畫, 為我們規劃了參觀力馬生活工坊以及 

台中歌劇院的行程.  

 

位於苗栗的力馬工作坊融合了客家與原住民的多元文化. 在此, 會員們將能欣賞創辦人南 

賢天先生多年來持續推廣的包含各原住民圖騰的陶瓷創作, 以及欣賞他曾在許多國內及國 

際場合表演的優美動人的歌聲. 午餐時間, 美味的客家菜搭配冰鎮的客家小米酒將帶您體 

驗多層次的美食享受. 豐富的文化饗宴還不只於此. 下午的台中歌劇院將呈現給您普立茲 

克建築獎（英語：Pritzker Architecture Prize）得主伊東 豐雄先生令人讚嘆的建築設計.  

一個包含洞穴和耳朵的劇院?! 相信您和我一樣好奇那會是甚麼樣子. 如果您 10 月 31 日 正 

好有空, 歡迎您即刻報名參加.  

 

此次旅遊, 我們預訂了兩部遊覽車, 最多只能容納 75 人. 請您填妥附表後, 按照指定方式之

一報名. 除了您的姓名, 也請您填寫您的身分證字號, 生日等資料, 以便我們為您購買旅遊

平安險. 

 

由於此次行程較遠, 估計回到台北時間大約是晚間 7:30. 若遇交通阻塞, 可能會更晚些, 因 

此, 建議您當晚不要安排其他活動, 以免造成困擾.  



 
 

RSVP by Monday, October 16st, 2017  

□Yes, I will attend WTIC Autumn Excursion on October 31, 2017 

□No, I will not attend  

Name:_________________ ID/Passport No._________________ 

Date of Birth :____year/___month/____day 

Cell:__________________  

Guest Name:_________________ ( please print ) 

ID/ Passport No._______________  

Date of Birth :____year /_____month /____day 

Guest Name:_________________ ( please print ) 

ID/ Passport No._______________  

Date of Birth :____year /_____month /____day 

Attendance Fee:   NT 1,800/ per member會員價 

NT 2,000 / per non-member非會員價 

Please fax to Ms Elizabeth Hsieh 謝琬女士 at 02 - 23612053 or 

Email: elizabeth2802@yahoo.com.tw 

 

Should you have any inquiry, please contact : 

 

Charlotte Yu       喻中慧 at 0922-220-229  or 

Jye   Lee Chou    李    潔 at 0987-382-177 

mailto:elizabeth2802@yahoo.com.tw

